
S.I.C
2-to-go

Day1

Day2
(B/X/D)

Day3
(B/L/X)

Day4
(B/L/X)

Day5
(B/L/X)

Day6
(B/X/X)

Twin/Triple Single
Child

with bed
Child

without bed Gratuity

3* HTL A 420 610 368 315

4* HTL B 507 780 442 376

Blackout date: 31JAN. & 7 FEB.
Gratuity for guide and driver: NTD600 P/P (compulsory, charge in Taiwan)

Program B: We will upgrade Taipei. Taichung. Taoyuan
Taipei: New Continental中源. Riverview-Deluxe room豪景(豪華房). Cosmos天成
Taichung: Lai Lai來來. Aeris愛麗絲
Taoyuan: Tao Garden桃花園.住都Chuto

Tour code:
CF6

Per person  (The rates are all in SGD)

Surcharge

28 28 FEB: SGD70

桃園酒店→桃園機場

Taoyuan Hotel→ Taoyuan Airport X

南投/溪頭妖怪村/阿里山森林遊樂區.姊妹潭/天長地久橋/台南/
安平老街/夜市
Nantou/ Xitou Monster Village/ Alishan National Forest Recreation Area-Sisters
Lakes/ Eternity Suspension Bridges/ Tainan/ Anping Old Street/ Night Market

3*台南
富驛‧新朝代

Tainan
FX‧Dynasty

台南/國道風光/南投/山地特產/日月潭國家風景區/乘船遊湖/
文武廟/茶藝館/台中/夜市
Tainan/ Highway/ Nantou/ Aboriginal product shop/ Sun Moon Lake National
Scenic Area/ Take Boat on Lake/ Wenwu Temple/ Taiwanese tea center/ Taichung/
Night Market

3.5*台中
皇家季節‧西悠

Taichung
Royal Seasons‧CU

台中/三義車亭木雕休息站/國道風光/台北/維格烘培坊/忠烈祠/
天祿藝術中心/中正紀念堂/西門町
Taichung/ Sanyi Cheting woodcarving Rest Area/ Highway/ Taipei/ Vigor Kobo/
Martyrs Shrine/ Handicraft Center/ National CKS Memorial Hall/ Ximen

3*桃園智選
或台北同級

Taoyuan Holiday Inn
or Taipei

六天台北‧九份山城‧921地震博物館‧妖怪村‧阿里山‧台南古城
日月潭‧台中

6 Days TAIPEI‧CHIUFEN‧921 EARTHQUAKE MUSEUM‧
MONSTER VILLAGE‧ALISHAN‧TAINAN CAPITAL CITY‧

SUN MOON LAKE‧TAICHUNG

桃園機場→台北酒店

Taoyuan Airport→ Taipei Hotel

3*台北
萬事達西門

Taipei Wonstar Ximen

台北/九份山城/國道風光/苗栗/苗栗客家文化館/南投/
921地震博物館/
Taipei/ Chiufen/ Highway/ Miaoli/ Miaoli Hakka Museum/ Nantou/
921 Earthquake Museum

4*南投
夏緹‧孟宗

Nantou
Shante‧Ginkgo

FIT Dep. on  JAN-MAR 2019 are Every Thursday HOTEL or similar
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Jiufen: It is said that long time ago there were only nine families in Jiufen. Before the roads on land were built, all 

materials were transported via ships. Thus a habit was formed that nine pieces of same object were purchased at one 

time for reservation. Hence, the place was called Jiufen. 

921 Earthquake Museum: At 1:47 AM on September 21, 1999, Taiwan experienced one of its worst natural disasters of 

the past century - a 7.3-magnitude earthquake that devastated the central part of the island. The 921 earthquake 

museum of Taiwan located in Wu-Feng County conserved the damage caused by Ji-Ji earthquake such as collapsed 

school buildings, fault rupture and elevation of riverbank. And thus the museum is a precious teaching material for 

natural science. 

 

 

 

Xitou Monster Village : Besides taking a refreshing forest spa, tourists can also take a walk at the small village nestled 

among the quiet mountains. This Japanese-style village is located at the entrance of Xitou Nature Education Area. 

Besides the quirky, cute monster statues sitting in front of shops or along the street, visitors will also be surprised by 

costumed monsters who appear from nowhere. Various monster-themed creative products can be found in the village, 

such as biting cat bread, kumar creamy custard bun, and lucky plum drink, etc. 

Alishan National Forest Recreation Area: Alishan itself doesn’t have a peak and it is actually composed of 18 mountains 

such as Jialun Mountain, Zhu Mountain, and Data Mountain etc. Alishan is famous for five wonders: the railway, forest, 

cloud sea, sunrise and sunset glow. The climate doesn’t change much through the year, with the average temperature 

around 10C, and lows of -3 in winter. Cool in summer, it is good place to escape the heat of the lowlands. 

Anping Old Street: It is right next to Anping Fort is the first road Dutch people constructed about three hundred years 

ago, also being called '' the first street in Taiwan. 

Night Market: Night Market serve snacks and provide entertainment and games for recreation, the garments/apparels 

and groceries are rarely seen in the market. In particular, the dozens of steak houses boom around the market offering 

beef steak at reasonable price or family-size package meal. No matter what you like to have, a variety of delicious 

food, specialties, cold drinks, ices and seafood here are offered for your choice. 

 

 

 

 

Departure: Every Thursday 

(Nantou Shante、Ginkgo or similar)  (B / X / D ) 

(Wonstar Ximen、Green World Flora or similar) DAY1: Taoyuan Airport/ Taipei  (X / X / X) 

(Tainan FX、Dynasty or similar)  ( B / L / X ) 

(Taichung Royal Seasons、CU or similar)  ( B / L / X ) 

 



Sun Moon Lake: The Sun Moon Lake National Scenic Area is praised for its five major recreational systems. Divided by 

Lalu Island, the Sun Moon Lake scenic area got its name from the unique terrain that looked like a sun on one side and 

a crescent moon on the other. Crowned as one of the Eight Wonders of Taiwan. Sun Moon Lake is also the most famous 

source of hydroelectric power. 

Wenwu Temple: The architecture of the temple has the palace style of northern China. It is a large and imposing 

structure.The bronze statue of a seated Confucius makes this also the only Confucius temple in Taiwan that contains 

an image of the sage. 

 

 

 

 

 

Martyrs’ Shrine: The 330,000 men who sacrificed their lives to the revolution before the establishment of the Republic of 

China and who fell during the Sino-Japanese war and the Chinese Civil war are worshipped here. Plates of these brave 

and loyal martyrs have been inserted into the four walls of the main building in testimony of their heroic deeds. 

Worth mentioning is the military police officers who guard the main gate, and who have been rigidly trained to stand 

like expressionless statues. Tourists alike are amazed at this display of composure and flock to see the ceremonial 

changing of the guards. 

National CKS Memorial Hall: This memorial hall was built in memory of Chiang Kai-shek, the first president of the Republic 

of China. The memorial hall is white with a blue roof, representing the dominant colors in the ROC flag. A bronze statue 

of Chiang looks west symbolically to the Presidential Office Building and mainland China. 

Ximen: It is the mecca for youth culture. From tatton street to Wannian Plaza accessory shops, cosplay to street dancing. 

Pop stars often come here for promotional events on weekends. 

 

 ( B / X / X ) 

(Taoyuan Holiday Inn or Taipei)  ( B / L / X )  



 

CF6台北 九份山城 921地震博物館 妖怪村 阿里山 台南古城  

日月潭 台中 六天  

 

 

 

 

 

 

 

九份山城:它是昔日的金礦產區,也是今日的電影悲情城市的外景地。可以品嘗草仔粿、蕃薯芋頭丸、潮洲魚丸等各式小吃。 

苗栗客家文化館: 本園區占地 11.2 公頃，園區依基地所在的丘陵起伏地形設計，並利用水與綠景紋路所構成的人工山丘包覆主建

築物，創造出梯田景觀的意象。為全球客家文化與產業研究交流中心，兼備典藏、展示、觀光、教育推廣等功能。 

霧峰 921 地震教育園區: 1999 年 9 月 21 日，台灣發生芮氏規模 7.3 的強烈地震，為提醒大眾重視防震及救災措施，改建「地震紀

念博物館」。本園區之建築將展示館與原毀損校舍整合為一，更一致的表達斷層線上地層變動所造成的影響，用建築的針、隱藏於

大地的線，將此地震裂縫縫合。 

 

 

 

 

 

溪頭妖怪村: 妖怪村內，隨處可見各式各樣奇特造型的妖怪塑像，以及穿戴日式裝扮的村民； 讓來此一遊的旅人，在大紅燈籠下

探尋山林中日式的神秘。 來到溪頭，不妨安排時間造訪妖怪村，享受這魅惑山城的美好景緻，一探妖怪的蹤影。 

阿里山國家森林遊樂區:四周高山環列，氣候涼爽，以日出、雲海、晚霞、森林、登山森林鐵路並列為阿里山五奇聞名

國際。 而鄒族原住民人文資源更增其觀光魅力。塔山、姊妹潭高山湖泊等自然景觀，也都值得一遊。 

 天長地久：分別為兩座不同的吊橋，高處的為天長橋，底處為地久橋，兩橋橫跨八掌溪，興建於日治昭和 12 年

(西元 1937 年)，從前阿里山公路還沒開通時，要走進去阿里山的道路，也只能經過這座橋才行。 

安平老街: 位於安平古堡旁邊的『延平街』又稱為「安平老街」，為三百多年前荷蘭人在安平修建的第一條路，又有『台灣第一街』

之稱，欣賞街道旁極具特色的舊式建築是非常值得一去的景點。傳說，情人攜手共渡過這兩個橋，便能白頭偕老，永浴愛河。 

夜市: 夜市是台灣特色小吃聚集的地區，異國風味小吃近來異軍突起，商品價廉物美、貨品齊全。人潮絡繹不絕。 

 

 

 

 

 

日月潭國家風景區: 位於臺灣南投縣魚池鄉日月村，全潭面積 827 公頃，湖面周圍約 33 公里，北半部形如日輪，南半部形如月鉤，

故而得名。自然生態豐富，但亦為最多外來種生物的淡水湖泊之一。「雙潭秋月」為臺灣八景之一。也是臺灣原住民邵族的居住地，

生活在潭水四周的族人稱「水社海」。平埔族稱居住於山裡的原住民為「沙連」，舊稱水沙連，此外，尚有「水社大湖」、「龍湖」、

「珠潭」、「雙潭」等名稱。 

文武廟: 位於日月潭山腰上，因供奉孔子、岳飛以及關羽而得名。廟宇以金黃色為主巍峨聳立，氣勢非凡，值得細細欣賞以及品味。 

台中夜市:台中以夜市商圈著名所含範圍極廣，在曲折巷弄內行走，常有柳暗花明又一村的驚喜，週末假日時前往，更是人山人海，

擠得水洩不通，常見一家大小提著大包小包剛採買的日用品，嘴裡還塞著美味小吃，滿足之情溢於言表。服飾獨具個性、物美價廉。 

 

 

 

 

 

忠烈祠:祠內供奉從中華民國成立前的革命烈士，到在抗日戰爭及國共戰爭中犧牲的 33 萬將士官兵，全都被供奉於此。歷年忠勇犧

牲的烈士牌位，在大殿四面牆上，展示著英勇烈士的遺照及事蹟。每逢春秋兩季，均由國家元首率領文武百官前來致祭。訪華友邦

元首及政要也都會來此獻花致敬。並能觀賞衛兵換班交接儀式。 

中正紀念堂: 整個建築充分顯示中國特色之美，氣勢雄偉，公園內名花異卉，小橋流水，景觀壯麗。 

西門町: 這裡集合時下年輕人的最愛，包含電影、流行服飾、精品、舶來品、刺青、美食小吃、假日常有街頭藝人表演及偶像歌手

在此舉辦簽唱會…等，都讓西門町成為最夯的流行新樂園。 
 

 

 

 

每週四出發 

(夏緹、孟宗或同級) 第二天 ( FRI ) 台北→南投  ( B / X / D ) 

(萬事達西門、花華或同級) 第一天 ( THU ) 溫暖的家→台北  ( X / X / X ) 

第六天 ( TUE ) 台北→溫暖的家  ( B / X / X ) 

(台南富驛、新朝代或同級) 第三天 ( SAT ) 南投→台南  ( B / L / X ) 

(皇家季節、西悠或同級) 第四天 ( SUN ) 台南→台中  ( B / L / X ) 

(桃園智選或台北同級) 第五天 ( MON ) 台中→台北  ( B / L / X ) 
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https://zh.wikipedia.org/wiki/%E4%B8%98%E9%99%B5
https://zh.wikipedia.org/wiki/%E6%A2%AF%E7%94%B0
https://zh.wikipedia.org/wiki/%E8%87%BA%E7%81%A3
https://zh.wikipedia.org/wiki/%E8%87%BA%E7%81%A3
https://zh.wikipedia.org/wiki/%E9%AD%9A%E6%B1%A0%E9%84%89_(%E8%87%BA%E7%81%A3)
https://zh.wikipedia.org/wiki/%E9%AD%9A%E6%B1%A0%E9%84%89_(%E8%87%BA%E7%81%A3)
https://zh.wikipedia.org/wiki/%E6%B7%A1%E6%B0%B4%E6%B9%96
https://zh.wikipedia.org/wiki/%E8%87%BA%E7%81%A3%E5%85%AB%E6%99%AF
https://zh.wikipedia.org/wiki/%E8%87%BA%E7%81%A3%E5%8E%9F%E4%BD%8F%E6%B0%91
https://zh.wikipedia.org/wiki/%E8%87%BA%E7%81%A3%E5%8E%9F%E4%BD%8F%E6%B0%91
https://zh.wikipedia.org/wiki/%E5%B9%B3%E5%9F%94%E6%97%8F
https://zh.wikipedia.org/wiki/%E6%B0%B4%E6%B2%99%E9%80%A3


REMARKS

1) you can choose pay gratuity in your contury or Taiwan. 

2) The Package for foreigners only, except China.

4) 1 adult & 1 child share room, child is the same price with adult.

5) No tour guide accompany for airport transfer. Driver provided only.

6) We will provide final hotel confirmation 3 days before departure. 

7) Star Rating assigned by Local.

9) CHINESE SPEAKING TOUR GUIDE ONLY THROUGHOUT THE TOUR.

8) Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, other similar 

accommodation will be provided with different price apply.
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(PT-200618)

3) EXTEN STAY(Reservation by us). (TPE HOTEL only)

http://www.kentholidays.com/SubmitEnquiry.htm

